# Virginia International Private School



# 10 January 2021

Dear Parents and Students of Virginia International Private School (VIPS),

Assalamu Alaikum and Happy New Year. I hope you and yours are healthy, happy and hopeful. As I look back and reflect upon 2019-2020, amidst it being a year of unprecedented surprises, challenges, and opportunities, I am grateful for the things I have learnt and the people in my life – including many colleagues, students, and parents within our school community. Hence, I am better personally and professionally. As we embark upon this new year and new term at VIPS, there are some key reminders as well as new information which are essential for our success.

#### **Reminders:**

- Communication is essential. We encourage and expect parents and students to communicate directly with their teacher(s). This can be done via our learning platforms (email, ClassDojo, Google Classroom) or via a phone call, Google Meet, or Zoom. Should you have difficulty in communicating with any staff member, our Open Door Policy ensures that Senior Leadership and Management are always available.
- Health and Safety come first. In order for us to be our best, individually and / or collectively, we need to ensure we are healthy and safe physically, mentally, and emotionally. Not only do we need to adhere to the three pillars to fight against and curb Covid-19 (1. social distancing; 2. wearing protective equipment; 3. practicing hygiene regularly we ought to ensure we maintain a healthy diet, exercise regularly, and sleep well.
- Set goals, do your best, and enjoy the journey. Whether or not we share our goals with others or keep them to ourselves, we are better people when we set goals and then pursue them big goals or small goals alike. Also, we are most fulfilled when we are doing our best, persevering, and sometimes adjusting our goals or plans if we fall short.

# New information:

- Distance Learning (DL) is for all students from 3 14 January 2021. Unless we receive further information from the local authorities, our hybrid learning model of either Face to face (FTF) or Distance Learning (DL) will resume from 17 January 2021.
- Our new building extension is ready. We are excited to welcome our secondary girls to its classes and labs, as well as all our students to its multi-purpose sports hall / theater and semi-Olympic swimming pool.
- Report Cards for Term 1 are scheduled to be distributed by email on 13 January 2021.
- Student Re-registration for 2021 2022 is open and priority will be given to those who re-register before 28 February 2021.
- New student registration is open. Priority is given to family members and relatives.

Again, I wish you all the best in 2021. Thank you for your continuous support and strong partnerships.

# Mr. Daniel Bokelman



**ENGAGE INSPIRE INNOVATE** CREATING A BETTER WORLD THROUGH EDUCATION





### 10 يناير 2021

السادة أولياء أمور وطلاب مدرسة فرجينيا الدولية الخاصة الكرام ،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وكل عام وأنتم بخير، أتمنى أن تكونوا أنتم وعائلتكم تنعمون بالصحة والعافية. عندما أنظر وأتأمل في العام الدراسي 2019-2020 وما يحمل من المفاجآت والتحديات والفرص الغير مسبوقة أشعر بالامتنان للأشياء التي قد تعلمتها والأشخاص من حولي - بما في ذلك العديد من الزملاء والطلاب وأولياء الأمور في مجتمعنا المدرسي. لذا فأنا في أفضل حال على الصعيدين الشخصي والمهني.

بينما نبدأ هذا العام الجديد وهذا الفصل الدراسي الجديد في مدرسة فرجينيا، هناك بعض التذكيرات الرئيسية بالإضافة إلى المعلومات الجديدة والتي تعتبر ضرورية لتحقيق النجاح.

### تذکیر:

التواصل ضروري: حيث نشجع ونتوقع من أولياء الأمور والطلاب التواصل مباشرة مع مدرسيهم، يمكنكم القيام بذلك عبر منصات التعلم الخاصة بنا (البريد الإلكتروني ، ClassDojo ، Google Classroom) أو عبر مكالمة هاتفية أو Google Meet أو Zoom. في حال واجهتكم أية صعوبات في التواصل مع أي موظف فإن سياسة الباب المفتوح لدينا تضمن أن القيادة العليا في المدرسة متاحة دائماً.

الصحة والسلامة تأتي أولاً: لكي نكون أفضل كأفراد و/أو مجموعات فإننا بحاجة إلى التأكد من أننا نتمتع بصحة جيدة وأننا بأمان على المستوى الجسدي والعقلي والعاطفي. فنحن لسنا بحاجة فقط إلى الالتزام بالركائز الثلاث لمحاربة 19-Covid والحد منه (1. التباعد الاجتماعي 2. ارتداء معدات الحماية 3. ممارسة النظافة بانتظام ) بل يجب أيضاً أن نضمن الحفاظ على نظام غذائي صحي ، وممارسة الرياضة بانتظام ، والنوم بشكل جيد.

حدد أهدافك وابذل قصارى جهدك واستمتع بالرحلة: سواء كنا لنتشارك أهدافنا مع الآخرين أم نبقيها لأنفسنا، فنحن نكون أفضل عندما نضع أهدافاً ثم نسعى لتحقيقها، بغض النظر إن كانت تلك الأهداف كبيرة أو صغيرة. كما أننا نشعر برضا أكثر عندما نبذل قصارى جهدنا ونبقى مثابرين ونعمل على تعديل أهدافنا وخططنا إذا اقتضت الحاجة.

#### معلومات جديدة:

سيكون التعلم عن بعد (DL) لجميع الطلاب في الفترة من 3 إلى 14 يناير 2021. ما لم نتلقى أي تحديث من الجهات المعنية فسيتم استئناف نموذج التعلم الهجين الخاص بنا سواء وجهًا لوجه (FTF) أو التعلم عن بعد (DL) إعتباراً من 17 يناير 2021 .

المبنى الجديد جاهز، نحن متحمسون للترحيب بطالباتنا من الصف السادس وحتى الصف الحادي عشر في صفوف ومختبرات المبنى الجديد وكذلك الترحيب بجميع طلابنا في القاعة الرياضية والمسرح المتعدد الأغراض و المسبح شبه الأولمبي.

من المقرر توزيع كشف درجات الفصل الدراسي الأول (الشهادات) عبر البريد الإلكتروني يوم الأربعاء الموافق 13 يناير 2021.

إعادة تسجيل الطلاب لعام 2021 - 2022 مفتوح وسيتم إعطاء الأولوية لمن يبادر بإعادة التسجيل قبل 28 فبر اير 2021.

تسجيل الطلاب الجدد مفتوح أيضاً وسوف تعطى الأولوية للأخوة والأقارب.

مرة أخرى ، أتمنى لكم كل التوفيق في عام 2021 وأشكركم على دعمكم المستمر والشراكة القوية التي تجمعنا.

السيد دانيال بوكلمان

مدير المدرسة



